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1. Beskrivelse av og kommentarer til eventuelle avvik fra og endringer i emnebeskrivelsen. 

Ingen avvik. 

2. Kommentarer til kvantitative gjennomføringsdata på emnet.  

Antall påmeldte studenter ved undervisningsstart var 32. Oppmøte på undervisningen var fra starten 

betydelig lavere, 10-12. Siden har oppmøte vært ganske jevnt, som regel rundt 10. Det var krav på 75% 

oppmøte for å kunne ta eksamen. To studenter som var kommet godt på vei avmeldte seg mot slutten pga. 

a sykdom og for mye arbeid med andre emner. Syv studenter fullførte emnet,. Karakterene fordelte seg på 

følgende måte: A: 3, B: 3, C: 1. Det ble foretatt en evaluering med hjemmesnekrete spørsmål om pensum, 

krav, kvalitet av forelesninger etc. Alle studenter var godt fornøyd eller meget fornøyd på alle punkter 

foruten en som syntes det meste var dårlig. 

3. Er det indikasjoner /eksempler på særlig god kvalitet? Hvordan er de fulgt opp? 

Studentene ble tidlig i semesteret delt inn i grupper av 2 til 3. Disse skulle ha en presentasjon av dagens 

tema på 20-30 minutter. Meningen med dette var å gi studentene anledning til å samarbeide med en 

oppgave og å øve seg i muntlig presentasjon. Jeg mener at dette har vært vellykket og gitt studentene viktig 

erfaring. Det bør allikevel notereres at noen studenter har uttrykt at de synes at det er bortkastet tid å måtte 

høre på disse presentasjonene og ville ha foretrukket forelesning fra fagleder.  

4. Er det indikasjoner på sviktende kvalitet? Hvordan er de fulgt opp? 

Ingenting spesielt å bemerke.Jeg uttrykker allikevel et ønske om at man enda tidligere kunne få det på det 

rene hvem som er med på emnet på alvor og hvem ikke. På tross av regelen med 75% oppmøte tar det for 

lang tid å finne ut om dette som gjør planlegging med presentasjoner og annet vanskelig. 

5. Hva er det fokusert på i denne perioden mht utvikling av studiekvalitet? 

Dette emnet har vært lite endret de siste årene. Det har fått en form som virker hovedsakelig passende men 

se 6 under. 

6. Forslag til tiltak for å forbedre emnet 

Jeg mener det ville være ønskelig å tilføye en liten test som alle må bestå for å sikre at studenter har 

tilegnet seg hele pensum. Slik det nå er er eneste eksamen semesteroppgave hvor kun en del  av pensum 

er relevant.  

  

  

  

  

 


